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Export van fruit naar het Verenigd Koninkrijk  -  Evolutie

De brexit zal een grote invloed hebben op onze handelsrelaties met het Verenigd 
Koninkrijk (VK). Hoe groot die invloed precies zal zijn, kunnen we niet inschatten. Enkel 
in het geval van een no-dealbrexit zal het Verenigd Koninkrijk meteen zelf de 
bevoegdheid krijgen over handel, een bevoegdheid die nu bij de EU ligt. Het VK zal in dat 
geval terugvallen op de tarieven van de wereldhandelsorganisatie (WHO). De Britten 
willen zelf ook niet dat landbouwproducten onmiddellijk onderhevig zouden zijn aan 
douaneverplichtingen, vooral omdat het land zelf niet voldoende voedsel produceert. 

Over het hele brexit-verhaal krijgen we ten vroegste in 2020 uitsluitsel. Wat nu wel al 
een hele tijd aan de gang is, is depreciatie van het Britse Pond. Dat wil zeggen dat het 
voor de Britten ook nu al een stuk minder voordelig is om ons fruit in te voeren.

1. Wat was de totale exportwaarde van Vlaams/Belgisch vers fruit naar het Verenigd 
Koninkrijk van 2014 tot nu? Graag opgedeeld per soort vrucht per jaar. 

2. Hoeveel ton Vlaams/Belgisch vers fruit werd uitgevoerd naar het Verenigd Koninkrijk 
van 2014 tot nu? Graag opgedeeld per soort vrucht per jaar. 

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Jan Jambon (28), Hilde Crevits (109)



JAN JAMBON
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDSE ZAKEN, CULTUUR, 
ICT EN FACILITAIR MANAGEMENT

ANTWOORD
op vraag nr. 28 van 7 november 2019
van KAROLIEN GROSEMANS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Mevrouw Hilde Crevits, 
Viceminister-president, Vlaams minister van Economie, Innovatie, Werk, Sociale economie 
en Landbouw.


